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З А П И С Н И К 

 27. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 29.8.2006. године  

 

Сједница је одржана  29.8.2006., с почетком у 9,00 сати. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије:            

  

1. Милош Јовановић, предсједавајући  

2. Иво Лозанчић  

3. Мухамед Морањкић 

4. Ружа Сопта      

5. Адем Хускић 

6. Изет Хаџић 

7. Ненад Мишић 

8. Селим Бешлагић 

 

 

 

 

 

Оправдано је одсуствовао  Милорад Живковић. 

У име Савјета министара БиХ сједници су присуствовали:Изет Бајрамбашић, Жељко 

Кнежевић, Мирко Шекара и  Мирослав Бјелобрк.  

Сједници је присуствовао и привремени секретар Комисије Ахмед Јаловичић. 

 

 

Предсједавајући Милош Јовановић предложио је сљедећи 

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д    
  

1. Верифицирање Записника 26. сједнице, одржане 06.07.2006.године, 

2. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основама безбједности саобраћаја на 

путевима у БиХ, предлагачи посланици Селим Бешлагић, Мирсад Ћеман и Бериз 

Белкић, 

3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основама безбједности саобраћаја на 

путевима у БиХ, предлагачи посланици Мирсад Ћеман и Изет Хаџић,  

4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основама безбједности саобраћаја на 

путевима у БиХ, предлагач посланик Милорад Живковић, 

5. Предлог закона о електронском потпису, предлагач Савјет министара БиХ, 

6. Одлука Савјета министара БиХ о предмету, обиму и врсти концесије у сврху изградње 

Аутопута на коридору 5ц,  

7. Информација и закључци са Јавне расправе о Пројекту “Аутопут на коридору 5Ц“, 

8. Остала питања. 

 

Дневни ред једногласно је прихваћен. 
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Ад. 1. 

 

На приједлог Записника није било примједби, па је Комисија  једногласно верификовала 

Записник 26. сједнице одржане 06.07.2006.године. 

 

Ад.2 

 

Предсједавајући је подсјетио присутне да су приликом рада на  усаглашавању Закона о 

основама безбједности саобраћаја на путевима у БиХ представници Представничког дома 

направили уступак ради усвајања Закона и прихватили амандамане Дома народа који 

прописују блаже казне, а да се предложеним измјенама Закона предвиђају веће казне. 

Мишљења је да треба причекати примјену Закона и онда предлагати измјене, те ће стога 

гласати против Приједлога закона. 

 

Селим Бешлагић је истакао да иако је потписник Приједлога закона не подржава усвајање 

Закона, те подсјетио на мишљење Савјета министара да не треба усвајати промјене Закона о 

основама безбједности саобраћаја на путевима у БиХ, јер су предложене измјене Закона 

разматране у Парламентарној скупштини БиХ током процедуре усвајање Закона и нису 

усвојене, а да ће примјена Закона евентуално указати на оправданост одређених измјена.  

 

Након спроведене опште расправе  Комисија је са пет гласова “против” и један “суздржан”,  

није прихватила принципе Приједлога закона.  

На основу члана 89. Пословника, Комисија је за извјестиоца одредила предсједавајућег 

Комисије Милоша Јовановића. 

 

Ад. 3 

 

Предсједавајући је указао на да је идентичан Приједлог закона на дневном реду  данашње 

сједнице Представничког дома и да је усвојен у Дому народа, који тражи да се разматра по 

члану 105. Пословника. 

 

Мирко Шекара је напоменуо да да је Министарство формирало радну групу за сваки 

правилник и  да су сада готове радне верзије правилника, а да ће сви заинтересивани бити 

консултовани приликом коначне израде правилника, те да  није потребно мијењати Закон. 

 

Изет Хаџић је истакнуо да као предлагач Закона сматра да се у демократском друштву 

мора  омогућити рад свим организацијама које се баве организовањем обуке за 

оспособљавање кандидата  за возаче из наставног предмета пружања прве помоћи, јер није 

демократски да постоји државни монопол Црвеног крста , као и да предложене измјене не 

би отежале примјену Закона. Мишљења је да би било корисно да Комисија добије 

информацију  о томе који органи  нису усагласили законе са Законом о саобраћају. 

 

Након спроведене опште расправе  Комисија са два гласа “за”и четири глас “против” ,  није 

прихватила принципе Приједлога закона 

На основу члана 89. Пословника, Комисија је за извјестиоца одредила предсједавајућег 

Комисије Милоша Јовановића. 

 

Ад. 4 

 

Предсједавајући је указао да је суштина Приједлога закона да се одгоди примјена Закона, 

као и да је Комисија добила негативно мишљења Вијећа министара. 
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Комисија једногласно није прихватила принципе Приједлога закона.   

 

 

 

 

Ад. 5 

  

Предсједавајући је упознао присутне да нема уложених амандмана, отворио расправу и 

позвао представнике предлагача да се изјасне о Приједлогу закона. 

 

Жељко Кнежевић је упознао присутне да је овај Закон дио сета закона који су предвиђени 

усвојеном Стратегијом информационог друштва и да је битан дио процеса који ће 

омогућити електронско пословање, као и идентификацију пошиљаоца документа. 

 

Бјелобрк Мирослав је напоменуо да је Босна и Херцеговина у оквиру Пакта стабилности 

преузела обавезу усвајања овог Закона до марта 2006.година , те да је урађен складу са 

нормама Европске уније. 

 

Којо Копривица  је истакао да Закон предвиђа оснивање Уреда за надзор, који ће га 

проводити,  те да је Закон  примјењив и без оснивање Агенције за информационо друштво 

 

Селим Бешлагић сматра  да је позитивно што је Дирекција за европске интеграције  дала 

позитивно мишљење на Приједлог закона. 

 

Након спроведене опште расправе  Комисија је: 

1. једногласно подржала принципе закона,  

2. констатирала да на Приједлог закона није било уложених амандмана, 

3. једногласно прихватила текст Приједлога закона, 

4. констатирала да је предложени Закон неопходно донијети, те предлаже Представничком 

дому  Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање. 

На основу члана 89. Пословника, Комисија је за извјестиоца одредила предсједавајућег 

Комисије Милоша Јовановића. 

 
Ад. 6 

 

Изет Бајрамбашић је истакнуо да је Пројекат Коридор 5ц вођен упоредо као могућност  

концесије и кредитирања, као и да је након објављеног Огласа за изражавање интереса 

исказано задовољавајуће занимање. Одлука је урађена у складу са Законом о концесијама и 

у сарадњи са Комисијом за концесије БиХ, која је дала позитивно мишљење о Студији 

изводљивости. С обзиром да је Министарство концедент, касније ће на реализацији Одлуке 

сарађивати и са Министартством за финансије. 

 

Ружа Сопта је мишљења да би требало  да се уради посебан Закон о коридору 5ц и 

поставила питање да ли ће Савјет министара радити на овом Закону. 

   
Изет Бајрамбашић је одговорио да се питање Коридора 5ц може ријешити у овиру Закона 

о путевима, јер је сектор путева један систем, а да је велики проблем што не постоји 

државни Закон о путевима, па се тренутно више новца инвестира у локалне него у 

магистралне путеве. 
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Након спроведене опште расправе Комисија је једногласно прихватила Одлуку и предлаже 

Представничком дому да потврди Одлуку Савјета министара БиХ   о предмету, обиму и 

врсти концесије у сврху изградње Аутопута на коридору 5ц.      

У смислу одредби члана 89. Пословника Представничког дома дома Парламентарне 

скупштине БиХ, за извјестиоца у пленарној фази именован је предсједавајући Комисије  

Милош Јовановић. 

 

Ад. 7 

 

Комисија је једногласно усвојила  Информацију и закључке са Јавне расправе о Пројекту 

“Аутопут на коридору 5Ц“.  

 

Ад. 8 

 

На приједлог Руже Сопте, Комисија је једногласно усвојила закључак да се за сљедећу 

сједницу припреми Приједлог  извјештаја о раду   Комисије за мандатни период 2002.-

2006.година 

 

Сједница Комисије завршена је у 10,00 сати. 

 

 

 

ПРИВРЕМЕНИ   СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ           ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

             Ахмед Јаловичић                                                        Милош Јовановић 

                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 


